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英语辩论赛话题精选主题15：将动漫改编成为真人版影视作品是否是个好主意(mp3 )

It's a good idea to turn manga & anime into live action.

将动漫改编成为真人版影视作品是个很好的想法。
I think turning manga and anime into a live action is a good idea, since movies and TV series based on popular manga and anime are guaranteed to attract fans of the original works without large-scale advertisement.

我认为将动漫拍成真人版是个很棒的想法。因为将经典动漫改编成真人版的影视作品可以吸引大量原著粉丝的关注，从而省去大规模的广告宣传。
As we all know, a picture is worth a thousand words. Therefore, based on the performance of real characters, the live action of manga and anime is clearer and more understandable than the original works.

正如我们所知，" 一图值千言"。因此，借助于演员的表演， 真人版的动漫往往比原著更有表现力，更易理解。
lt's a bad idea to turn manga & anime into live action.

将动漫改变为真人版影视作品并不是个好主意。
I think manga and anime is a special art form which is different from the films and dramas. If we turn the manga and anime into a live action, the imagination space which is the greatest charm of manga and anime will disappear.

动漫和影视剧是两种不同的艺术形式。引发无限想象是动漫最为吸引人的地方，但是，如果将动漫翻拍成真人影视剧，原有的想象空间就会随之消失。
In my mind, it's impossible for people to emulate manga and anime characters, even with special technical skills and effects. Therefore, I think it's a bad idea to turn manga and anime into live action.

以我之见，不论真人版动漫中的演员们有多努力，演技有多好，他们依然无法超越原著中的动漫人物。因此，动漫不应该被拍成真人版影视作品。
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